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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatja-e a Kormány a vendéglátóhelyek illegális 
közterületfoglalása elleni szigorúbb fellépést?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületemben, a budapesti VI-VII. kerületben több száz vendéglátó- és szórakozóhely 
működik, melyek zöme tavasztól őszig utcai teraszokat is működtet. Az utcai teraszok fokozott 
vendég- és zajterhelést jelentenek az érintett közterületek lakóinak.

A tapasztalatok szerint a teraszok egy részének működése kifogásolható, így például nem tartják a 
22.00 órai zárórát, nagyobb közterületet használnak, mint az engedélyükben szerepel, de számos 
esetben a szükséges engedélyek nélkül üzemelnek huzamosabb ideig.

Az önkormányzatok és a hatóság ritkán és erélytelenül ellenőrzi ezeket az üzleteket, és ha néha 
kiszabásra is kerül valamilyen bírság, ezt a kiadást az üzletek láthatóan „bekalkulálják az üzleti 
tervükbe”. Egészen elképesztő, hogy vendéglátóhelyek sora olyan üzleti modellt épít fel, ahol 
tudatosan törvényszegő működéssel tesznek szert komoly üzleti haszonra.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdéseim lennének Önhöz:

- Mit lehet tenni, ha az önkormányzatok nem vagy nem megfelelően végzik el ellenőrzési 
feladataikat a szabálytalan teraszüzemeltetés terén?

- A kerületben járőröző rendöröknek is ismerniük kellene a jogszabályokat, ennek ellenére miért 
nem kezdeményezik azok betartását ebben az ügyben?

- Támogatja-e a Kormány, hogy a települési önkormányzatok erősebb törvényi jogosítványokat 
kapjanak az illegális vagy szabálytalan közterületi teraszfoglalások elleni fellépéshez? Ha igen, 



milyen módon?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. június 18.

Dr. Oláh Lajos
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